
	 	

ACTA DE LA JUNTA DE FACULTAT DE CIÈNCIES DE LA COMUNICACIÓ

Sessió ordinària 
Bellaterra, 25 de febrer del 2016 

 

 
 
Assistents: 
Armand  Balsebre,  Montse  Bonet,  Laura  Cervi,  Albert  Chillón,  Matilde  Delgado,  Emilio 
Fernández,  Isabel  Fernández,  Carme  Ferré,  Elisabet  Garcia, Maria  Gutiérrez,  Charo  Lacalle, 
Carles  Llorens, Maria Machuca,  Josep Maria Martí, Belén Monclús, Maria Dolores Montero, 
David  Paloma,  Jose Maria  Perceval,  Juan  José  Perona,  Emili  Prado,  Joaquim  Puig, Natividad 
Ramajo, Maria José Recoder, Pepe Rodríguez, Jaume Soriano, Joan Manuel Tresserras, Teresa 
Velázquez, Antoni Vidal. 
Laia  Canalejo,  Eduard  Cecilia,  Beatrice  Duodu,  Marc  Freixenet,  Maria  Masalles,  Pol  Prats, 
Albert Serra, Mercè Terés. 
Anna Bosch, Trinidad Expósito, Glòria Garcia, Sara Torné. 
 
S'excusen: 
Carmina Crusafón, Eulàlia Fuentes, Joana Gallego, Santiago Giraldo, Amparo Huertas, Francisco 
Martín, José Luis Terrón, Daniel Delgado, Marc Lorenzo, Maria Antònia Galcerán, Mercè Yañez. 
 
ORDRE DEL DIA 
  
1.           Aprovació de l’acta de la sessió anterior (document 0) 
2.           Informe de la degana i dels vicedegans 
3.           Aprovació si s’escau dels informes de seguiment del curs 2014‐15 de les titulacions impartides a la Facultat.   

a.           Aprovació si s’escau de l’informe de seguiment del grau de Comunicació Audiovisual (document 1) 
b.           Aprovació si s’escau de l’informe de seguiment del grau de Periodisme (document 2) 
c.            Aprovació si s’escau de l’informe de seguiment del grau de Publicitat i Relacions Públiques 
(document 3) 
d.           Aprovació si s’escau de l’informe de seguiment del màster universitari  en Continguts de 
Comunicació Audiovisual i Publicitat(document 4) 
e.           Aprovació si s’escau de l’informe de seguiment del màster universitari en Mitjans, Comunicació i 
Cultura  (document 5) 
f.            Aprovació si s’escau de l’informe de seguiment del màster universitari en Recerca, Comunicació i 
Periodisme (document 6) 
g.           Aprovació si s’escau de l’informe de seguiment del màster universitari en Planificació Estratègica i 
Relacions Públiques (document 7) 

4.           Aprovació si s’escau del l’informe de seguiment de centre del curs 2014‐15 (document 8) 
5.           Afers de tràmit 
6.           Precs i Preguntes 

 
A les 9.30 h. comença la sessió.  
 
Carles Llorens, secretari de la Facultat dóna la benvinguda als assistents i comença a llegir 
l'ordre del dia. 
 
1. S'aprova per assentiment l’acta de la de la Junta de Facultat del 28 de gener del 2016.  

 
2. Informe de la degana. La degana anuncia que la seva intervenció consta de tres parts.  

a) Aspectes generals de la Universitat 



b) Aspectes relatius a la Facultat 

c) Aspectes concrets de l’activitat de l’Equip de Deganat 

a. Universitat 

- Eleccions al Rectorat. La degana  informa que a  la sessió del Consell de Govern del 10 de 
març es presentarà el calendari Electoral. Se sap ja que hi ha una candidata, la Dra. Arboix 
de Veterinària, perquè ho va anunciar a la sessió del consell del gener 2016. A tot estirar, 
les eleccions seran al maig. 

- Nou sistema de repartiment del pressupost. La degana explica que el rectorat porta anys 
treballant‐hi. S’hi tenen en compte noves variables, com el grau d’experimentalitat de  les 
titulacions. Les xifres que va donar  la vicerectora d’Economia són  favorables a  la  facultat 
perquè s’incrementaria el seu  finançament anual en uns 40.000 €. S’ha de presentar a  la 
Comissió d’Economia i si s’aprova es portarà a votació al Consell de Govern. També anuncia 
que tornarà a haver‐hi una convocatòria per equipar laboratoris docents i per tant, des de 
l’Administració de Centre  ja s’ha elaborat un primer pressupost de 15.000 € per demanar 
material que resulta necessari.  I s’està estudiant altres necessitats docents per a  tenir‐ho 
tot preparat per quan aparegui la convocatòria. La degana defensa que la filosofia d’aquest 
equip és no perdre cap ocasió per demanar equipaments, infraestructures, etc. 

- Respecte de  la vaga convocada per  la propera  setmana pels estudiants, explica que  s’ha 
rebut un missatge de rectorat que diu que només hi haurà vaga el dia 3. També  informa 
que esborrar les pintades sobre la vaga costarà uns 210 euros. 

b. Facultat 

- Els Oscars. La degana anuncia que  l’acte es farà  la matinada de diumenge a dilluns. S’han 
tingut moltes dificultats tècniques però sembla que al final s’han resolt. Agraeix al Dr. Emili 
Prado la seva ajuda per fer‐ho possible i també als membres de  l’equip de deganat que hi 
ha  treballat  intensament, als  tècnics, als membres de Slipi  i a  totes  les persones que s’hi 
han  abocat.  També  agraeix  especialment  als  estudiants  la  seva  dedicació  i  empenta.  La 
degana explica que: 

 El Rectorat ho ha vist com una oportunitat per la Facultat, com una bona eina de 
comunicació  i  de  fomentar‐ne  l’orgull  de  pertinença.  Assumeix  part  de  les 
despeses i ha donat els permisos per obrir, posar calefacció, etc. 

 Ha possibilitat la cooperació conjunta entre estudiants, tècnics, equip de deganat i 
els docents que participaran a  la taula rodona prèvia... És un projecte comú que 
no només és lúdic, sinó també docent per a molts dels participants. 

 Hi hagut molt bona  resposta dels estudiants. L’aforament està cobert des de  fa 
dies.  

- Informa també que encara no s’ha rebut l’informe sobre la Verificació de les titulacions de 
Grau  i Màster  de  la  Facultat.  Aquest  informe  serà molt  important  per  saber  com  s’ha 
d’enfocar una possible revisió dels plans d’estudis, a més dels aspectes que s’han detectat 
que són millorables.  

 Explica  que  el  gran  debat  del  3+2  s’ha  iniciat  en  algunes  facultats,  que  ja  han 
decidit anar al 3 (Lletres, Polítiques, Econòmiques, Ciències). A polítiques ha estat 
aprovat per Junta amb el suport dels estudiants. Explica el sistema MECES i el seu 
impacte als graus i als màsters. 

 Informa  que  les  titulacions  regulades  pel ministeri  com medicina,  veterinària  o 
enginyeria  no  es  mouran  dels  plans  actuals.  Dret  dubta  pel  tema  màster  en 



advocacia. Biociències no es vol moure per una raó tàctica  i és que tal  i com ho 
tenen ara tenen un gran èxit de públic i resultats.  

 Constata que a la facultat encara no s’ha començat a discutir i que cal posar‐s’hi. 
Però cal tenir en compte un conjunt de factors. No és només discutir el 3+2 o el 
4+1, És pensar què passa amb els màsters actuals de la Facultat, tant oficials com 
propis.  Si  anem  a  un  grau  de  3  anys  el  rectorat  ens  deixaria  incrementar 
substancialment el nombre de màsters oficials a preu públic.  I els estudiants de 
màster  impliquen més  ingressos per a  la Facultat a efectes de  finançament. Ara 
bé,  la  degana  es  pregunta  si  fer màsters  assegura  la  continuïtat  dels  nostres 
estudiants a  la Facultat. També planteja que  la gran pregunta que s’ha de  fer  la 
Facultat és com ens hem de diferenciar i destacar respecte de la resta de facultats 
de comunicació catalanes. “O et distingeixes o t’extingeixes”, declara. I en aquest 
sentit destaca  el  campus  interdisciplinari  com  a principal  fortalesa de  la nostra 
universitat  i,  per  tant,  de  la  Facultat.  Una  altra  opció  es  reduir  el  número 
d’entrada d’estudiants de periodisme i proposar altres graus de 3 anys. Així no es 
perdria alumnes ni  finançament. Per últim, es podria  també oferir minors sobre 
comunicació per tots els estudiants de campus 

 La  degana  explica  que  el  vicerector  Jesús  Donaire  va  venir  a  detallar  la  seva 
proposta de titulacions a l’equip i directors de departament i destaca els següents 
punts de la seva explicació: 

 Respecte  als  temes  econòmics  hi  ha  acord  del  Consell  Intrauniversitari  de 
Catalunya de què si es va a 3+2 el primer any de màster costarà el mateix que el 
grau.  L’objectiu  és  treure  els  aspectes  econòmics  fora  de  la  discussió  que 
consideren que ha de ser acadèmic. 

 La UAB  voldria  que  hi  hagués  un marc  general  de  treball  per  un  campus molt 
heterogeni però dóna  llibertat als  centres per a que  cadascun  faci el que  cregui 
més adient a les característiques dels seus estudis.  

 El vicerector va explicar el  sistema MECES que  implica  recuperar  l’esperit de  les 
antigues  llicenciatures, per  tant, anar  sempre a estudis de 5 anys.    Les antigues 
diplomatures es mantindrien en 240 ETCs (magisteri,  infermeria, ADE,  logopèdia). 
Les antigues llicenciatures allargar‐les al 3+2. 

 Reconeix que la UAB no està preparada per màsters de 120 crèdits ECTS. Fins ara 
els fem de 60 o 90. Es a dir 240+120 son 6 anys.  

 Va  animar  a  optimitzar  l’estructura  de  titulacions.  Poques  entrades  i  moltes 
sortides.  

- La degana  informa que s’ha  iniciat el procés per a fer  les Eleccions del PDI  i PAS a  la 
Junta de Facultat. El procés comença amb  la sol∙licitud del cens al gabinet  jurídic.  Ja 
s’ha demanat. En el pitjor dels casos, les eleccions seran a finals d’abril i la proclamació 
definitiva  al maig.  La  petició  és  que  tots  els  departaments  posin  el màxim  número 
possible de suplents per evitar  la situació actual, en que hi ha departaments que no 
tenen  tants  representants a  la  junta  com podrien  tenir per malalties,  comissions de 
serveis, ocupació de càrrecs de gestió, jubilacions, etc.  

Per  tant,  s’espera  tenir una  Junta de  Facultat  al maig  ja  amb  la nova  composició    i 
debatre alguns dels temes en que està treballant l’equip de deganat, com serien:  

o Normativa  d’exàmens,  de  la  qual  ja  hi  ha  un  esborrany  fet  pel 
coordinador  de  periodisme  i  al  que  s’espera  l’aportació  dels 
estudiants.  



o Elaboració  d’un  document  sobre  els  drets  d’autor  pel  que  fa  a  la 
participació dels estudiants i dels seus treballs realitzats a les diferents 
assignatures que s’hi impliquin, a UAB Campus Media. 

c. Equip de deganat 

- La degana  informa que el Dr. Enric Marín del Dept. De Mitjans és el nou coordinador 
de  la  Biblioteca  i  que  l’Anna  Fajula  del  PRYCA  serà  la  nova  coordinadora  de 
comunicació de  l’equip de deganat. Farà  la  redacció de notícies  i publicació a xarxes 
socials. Convida a tot el professorat, PAS  i estudiants que organitzin activitats que ho 
facin saber al Deganat per a poder sortir al web o fer‐ne retweets. I també convida a 
tothom a  fer promoció de la Facultat i de les seves activitats a les xarxes.  

- La degana explica que s’està discutint el procés de reorganització que proposa l’equip 
de  govern  i  respecte del qual  tenim diverses  reticències. Ara  el  comitè  tècnic de  la 
Facultat ja ha acabat la seva feina. Agraeix públicament a totes les persones implicades 
–Administradora,  Teresa  Amorós,  Anna  Bosch,  Marta  Pérez,  Trini  Expósito,  Puri 
Motta–  la feina que han fet. Ara queda  la segona part, que és convocar el comitè de 
reorganització on també hi ha el Deganat, els directors dels departaments i la directora 
de l’INCOM per fer‐ne la valoració política, acabar l’informe i enviar‐ho tot al Rectorat. 
De fet, tots els directors s’han oposat a aquesta reforma i han signat cartes en aquest 
sentit  que  han  estat  enviades  al  rector.  Igualment,  agraeix  que  hagin  acceptat  la 
proposta de  fer  tot el procés per  criticar‐lo des de dins  i que quedi palès  la posició 
oficial d’oposició de la facultat al respecte.  

Finalment, felicita l’emissora de ràdio de la facultat per haver celebrat un any de vida. Es va fer 
un programa  commemoratiu el passat 11 de  febrer. Remarca que durant aquest mandat  la 
idea és  consolidar  les mitjans propis de  la Facultat, que ho  són  també de  la Universitat. En 
aquest  sentit  s’està  treballant  en  la  realització  de  convenis  que  permetin  els  estudiants  de 
quart curs de fer el pràcticum als mitjans de la Facultat a partir del proper curs.  

I demana que consti en acta el condol de  l’equip de deganat pel traspàs recentment de dues 
persones distingides  i  importants per aquesta Facultat, cadascuna des del seu àmbit. La Dra. 
Muriel Casals, professora d’economia de la UAB, i que ho fou de la Facultat durant anys. I del 
Dr. Umberto Eco, un autèntic savi, amb els  textos del qual moltes generacions vam estudiar 
Semiòtica, i de qui més tard, vam gaudir de la seva producció literària.  

S'obre un torn de paraules.  

Eduard Cecília, felicita a la degana i al PAS per la cerimònia dels Oscars i destaca la necessitat 
de consens sobre el tema de la reforma dels plans d’estudis.  

Teresa Velázquez demana sobre les raons de lletres per optar del 3+2.  

María Gutiérrez agraeix al Deganat la presència dels directors de departament en les reunions 
amb els vicerectors  i  l’assoliment de  les ratios demandats pel rectorat a  la Transparència del 
Pla Docent (TPD). 

Marc Freixenet pregunta sobre la devaluació que suposaria el 3+2. 

Mercè Terès recorda que la votació dels estudiants sobre el 3+2 va ser negativa a la facultat i 
que per això convoquen vaga la propera setmana. I demana debatre la qüestió a fons.  



La degana respon a la professora Teresa Velázquez que a lletres tenen problemes d’estudiants 
i de manca d’hores de dedicació del professorat i que això explica la seva aposta pel 3+2. 

Contesta  a  la María  Guitérrez  i  explica  com  funciona  el  sistema  de  ràtis  (temps  complert 
alumne/temps  complert  professor)  i  les  accions  del  Deganat  en  aquest  sentit  des  de 
desembre.  I  explica  que  bona  part  de  la  tasca  i  l’assoliment  de  les  ratis  és  obra  de  la 
vicedegana Elisabet García i de l’Anna Bosch.  

Respon al Marc  Freixenet explicant  com els màsters  i els graus  s’adeqüen a   nivells MECES 
diferents. 

A Mercè Terès, la degana li contesta que hi haurà un debat profund sobre el 3+2. 

3.           Aprovació si s’escau dels  informes de seguiment del curs 2014‐15 de  les titulacions 
impartides a la Facultat.  

a.           Aprovació si s’escau de l’informe de seguiment del grau de Comunicació Audiovisual  

La coordinadora Montse Bonet explica el contingut de l’informe, que se centra en fer un millor 
acolliment dels alumnes que s’incorporin a partir d’altres estudis: mòduls, canvi d’estudis, etc. 
Es recull també el problema de la confusió d’enquestes: les del rectorat i les del propi centre, 
però  s’està  treballant  per  evitar‐ho.  Agraeix  als  docents,  l’esforç  de  coordinació  entre 
professorat és molt alta i als departaments, especialment al de Comunicació Audiovisual. 

S’obre un torn de paraules. La professora María Gutiérrez veu l’informe de docència del centre 
molt positiva en donar molta informació i és molt útil.  

S’aprova l’informe per assentiment. 

b.           Aprovació si s’escau de l’informe de seguiment del grau de Periodisme  

El coordinador de Periodisme, Pepe Rodríguez, explica que els informes de docència del centre 
han  tingut  poca  participació.  El  funcionament  del  grau  és  acceptable,  però  tenim  un  grau 
d’abandonament superior al 10%. S’han d’estudiar les causes. Explica les propostes de millora: 
elaborar una norma d’avaluació per la facultat per donar més seguretat jurídica a professors i 
estudiants, establir una reunió semestral entre professorat i delegats, necessitat d’estudiar les 
mencions: continguts  i organització, actualitzar els temaris; necessitat d’una eina per avaluar 
les competències dels estudiants i millorar la comunicació entre alumnes i docents. 

S’obre un torn de paraules 

Teresa  Velázquez  pregunta  sobre  si  el  nombre  de  professors  és  suficient  a  la  titulació.  El 
coordinador diu que sí. 

Teresa Velázquez expressa  la  seva preocupació de què el coordinador  i  l’informe  considerin 
que hi ha professorat suficient en aquest grau.  

Albert Serra pregunta si les reunions serien addicionals a les ja existents. Se’l contesta que sí.  



Laia  Canalejo  considera  que  afegir més  enquestes  o  reunions  fa  que  la  participació  davalli 
perquè  satura  l’alumne.  El  coordinador  recalca  la  importància  de  les  enquestes  i  que  són 
importants per millorar la docència.   

Mercè Terès demana analitzar i debatre el perquè els estudiants no responen enquestes.  

La degana agraeix la feina dels coordinadors pels graus i explica com les enquestes del rectorat 
són importants pel tram docent autonòmic.  

S’aprova l’informe per assentiment. 

c.  Aprovació si s’escau de l’informe de seguiment del grau de Publicitat i Relacions Públiques  

La vicedegana Elisabet García explica  les recomanacions de  l’informe que són molt similars a 
les  dels  altres  graus:  establir  una  reunió  semestral  entre  professorat  i  delegats,  necessitat 
d’estudiar  les  mencions:  continguts  i  organització,  necessitat  d’una  eina  per  avaluar  les 
competències dels estudiants; millorar la comunicació entre alumnes i docents. 

Teresa Velázquez considera que el professorat de la titulació no és suficient tot i que l’informe 
és diu el contrari.  

S’aprova per assentiment. 

d.           Aprovació si s’escau de l’informe de seguiment del màster universitari  en Continguts 
de Comunicació Audiovisual i Publicitat 

La coordinadora del Màster, Matilde Delgado, explica el complicat procés de matriculació que 
explica l’excés de matriculats del curs 2014‐15. Indica la satisfacció general amb els resultats.  

S’aprova l’informe per assentiment. 

e.           Aprovació si s’escau de  l’informe de seguiment del màster universitari en Mitjans, 
Comunicació i Cultura  

La coordinadora del Màster, Dolores Montero, explica  les propostes de millora  són menors: 
elaboració  d’una  rúbrica  d’avaluació  i  una  enquesta  general  del  màster  per  tenir  dades 
objectives de la satisfacció dels alumnes. 

 S’aprova l’informe per assentiment. 

f.            Aprovació si s’escau de  l’informe de seguiment del màster universitari en Recerca, 
Comunicació i Periodisme  

La excoordinadora del Màster, Charo  Lacalle, explica que el nou  coordinador és el Santiago 
Giraldo,  que  no  ha  pogut  assistir  a  la  Junta  per malaltia  i manifesta  la  seva  satisfacció  en 
general. Explica que l’informe de seguiment acull els suggeriments de la verificació passada el 
curs  passat:  oferir  crèdits  complementaris  per  alumnes  aliens  al  camp  de  la  comunicació  i 
l’ampliació de continguts de l’assignatura de metodologia. 

El  professor  Juanjo  Perona  nota  que  hi  ha  un  error  al  6.1:  “Les  activitats  de  formació  són 
coherents  amb  els  resultats  d’aprenentatge  pretesos  que  corresponen  al  nivell  del MECES 



adequat  per  a  la  titulació́”.  En  aquest  punt  es  pregunta:  “Les  activitats 
formatives/metodologies  utilitzades  treballen  les  competències/resultats  d’aprenentatges 
previstos?” i la casella marcada és NO. Es manifesta des de la coordinació que és un error i que 
hauria  d’estar marcada  la  casella  del  SÍ.  S’aprova  per  assentiment  l’informe  amb  aquesta 
modificació del punt 6.1. 

g.           Aprovació si s’escau de l’informe de seguiment del màster universitari en Planificació 
Estratègica i Relacions Públiques  

El coordinador Armand Balsebre, explica com ha  funcionat molt bé  tot  i ser un màster molt 
específic  i  s’afegeix  a  les  crítiques  d’altres  coordinadors  sobre  el  sistema  de  matrícula  i 
prematrícula dels màsters.  

S’aprova per assentiment l’informe. 

4.           Aprovació si s’escau del l’informe de seguiment de centre del curs 2014‐15  

La  Vicedegana  Elisabet  García  es  disculpa  per  l’error  al  punt  6.1  del  Màster  en  Recerca, 
Comunicació i Periodisme i explica com l’informe de seguiment del centre recull les principals 
millores dels  informes de  cada  titulació.  S’obre un  torn de paraules.  El professor  Josep Mª 
Martí  demana  saber  com  es  fan  les  convalidacions  dels  alumnes  dels  mòduls  de  Cicles 
Formatius de Grau Superior. L’Anna Bosch explica que són automàtiques però que es poden 
revisar aquestes equiparacions  i  la degana proposa crear una Comissió per analitzar de nou 
aquestes equiparacions. La professora de la Belén Monclús s’adhereix a la petició del professor 
Martí.  

5.   Afers de tràmit. No hi ha.  

 
6. Precs i Preguntes 
 
Albert Serra demana informació sobre el canvi d’assignatures de 2n de periodisme. 
 
Marc Freixenet proposa un fòrum online o una bústia per deixar les queixes i suggeriments per 
millorar  l’avaluació de  les  titulacions. Seria molt útil que els calendaris acadèmics  indicar els 
dies  d’avaluació  dels  alumnes  del  curs  i  grau  i  facilitar  un  aula  per  fer  reunions  entre  els 
alumnes. Els alumnes de primer reclamen també reunions d’Erasmus (nivells que es demanen 
d’idiomes a cada universitat), sobre màsters i convalidacions.  
 
Laia Canalejo demana als professors que animin a fer les enquestes del rectorat.  
 
Juanjo Perona disculpa al Paco Martín per malaltia  i afegeix alguna consideracions sobre els 
comentaris d’agraïment de la professora María Gutiérrez sobre l’assoliment de les ratis exigida 
pel  rectorat. Matisa  que  això  no  hauria  de  ser  considerat  per  la  Junta  com  un  fet  positiu. 
Perquè l’acompliment de ratis implica reduir grups de seminaris o desprogramació d’optatives 
i que no  es  pot  solucionar baixant  la presencialitat perquè  suposaria  l’incompliment de  les 
memòries. Si es puja el  rati, els departaments  tindran menys  recursos per professorat  i això 
descapitalitza els departaments de recursos humans. Anuncia que els dies 24 i 25 de novembre 
es  celebrarà  el  festival  Drac  Novell,  concurs  creatiu,  per  estudiants  de  les  facultat  de 
comunicació de Catalunya.  
 



Mercè Terès contesta una al∙lusió de  la degana que volia saber quina era  la participació del 
referèndum. Explica que va ser de 779 alumnes amb un 36,6% de participació. Qüestiona  la 
salut democràtica de la Facultat si no es fa cas del referèndum i critica el no posicionament del 
Deganat sobre aquest tema, que no és pot  ignorar  i exigeix un debat a fons sobre  la reforma 
dels plans d’estudi.   
 
La degana contesta que el debat es farà i que, per suposat, es tindrà en compte als estudiants 
en la reforma dels plans d’estudi.  
Es manifesta  totalment  d’acord  amb  les  consideracions  del  professor  Juanjo  Perona,  però 
matisa  que  un  cert  grau  de  racionalització  era  necessària,  sobre  tot  a  altres  facultat  del 
campus, i coincideix en què de fet les ratis amaguen una política de retallada de la plantilla del 
professorat.  
 
Sobre el canvi d’assignatures de 2n curs de periodisme,  la degana  informa que s’han fet tots 
els passos necessaris per a  fer‐ho  i que  tècnicament és possible –un departament del segon 
semestre  disposat  a  passar  l’assignatura  al  primer,  obtenció  d’aules  d’informàtica  per  a 
impartir  la  docència  de Disseny,  acceptació  per  part  de  tots  els  implicats  dels  canvis‐  però 
finalment  s’ha decidit  fer  una moratòria d’un  any  i  pel  curs  2016‐2017 no  es  canviaran  les 
assignatures de semestre. La raó és que si el proper curs es fa el canvi, hi haurà dos docents de 
Disseny que no podran ser contractats, i atesa la situació de crisi econòmica, ha semblat més 
oportú  intentar  buscar  una  altra  solució  que,  si  funciona,  podria  ser  definitiva,  però  si  no 
funciona,  al  curs  2017‐2018  es  faria  definitivament  el  canvi  de  semestre.  Anuncia  que  per 
intentar eliminar els problemes detectats, els professors de Disseny faran un ajustament de la 
càrrega docent de  l’assignatura pel proper  curs  i els agraeix  la  seva bona predisposició, així 
com a  totes  les persones que han estat consultades  i han ajudat a trobar solucions. Accepta 
també estudiar amb els coordinadors fixar una data  i facilitar un aula per fer  les avaluacions 
docents  per  part  de  cada  curs  i  grup  d’estudiants.  També  s’accepta  facilitar  reunions 
informatives sobre  intercanvis, màsters  i reconeixements es facin també amb els alumnes de 
primer. 
 
Carme Farré explica que els nivells d’idioma els decideix cada universitat.  
 
Marc  Freixenet  insisteix  en  anunciar  l’abans  possible  les  qüestions  sobre  Erasmus, 
convalidacions i Màsters.  
 
Anna Bosch  explica que  es  fan  reunions  sobre  intercanvis  i  aquestes  són obertes  a  tots els 
estudiants.  Explica  que  les  convalidacions,  ara  reben  el  nom  d’equiparacions  i  que  tota  la 
informació  es  troba  a  la web,  però  que  aquesta  informació  es  pot  incloure  a  les  properes 
reunions.  
 
La degana explica que si es per oferir informació, s’hi posaran els mitjans i explica que la web 
està fixada pels serveis centrals de  la UAB però s’intentarà millorar‐la. Laia Canalejo demana 
aconseguir  que  el  calendari  acadèmic  hi  constin  els  exàmens.  El  professor  Pepe  Rodríguez 
contesta que també cal que els estudiants busquin la informació.  
  
La degana agraeix l'assistència a tots els membres i aixeca la sessió a les 12.00 h. 
 


